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VERGADERING GEMEENTERAAD 

 

 datum 

gemeenteraad 

20 augustus 2024 

aanwezig Valérie Van Genechten, wnd voorzitter; Dirk Bauwens, burgemeester; 

Olivier Verhulst, Kathleen Krekels, Peter Mendonck, Marian Van 

Alphen, Pascale Gielen, schepenen; Marijke Dillen, Kristof 

Droessaert, Hendrik Bellens, Annemie Laforce-Vergote, Hans 

Hanssen, Philippe Verschueren, Laurenz Van Ginneken, Pieter-Jan 

Fraussen, Marleen Struyf, Micheline Duysens, Tara Godts, Valerie 

Michel, Frederik Goemaere, Stefan Van den Heuvel, Rita Tutelaars, 

Franky Cools, Els Heip, raadsleden; Tine Vervisch, algemeen 

directeur;  

verontschuldigd Yolande Avontroodt, voorzitter;  

 Pieter-Jan Fraussen, vervoegt de zitting vanaf agendapunt 3 

 

 
ZITTINGSVERSLAG 
 
1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 24 juni 2024 - goedgekeurd 
 
2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen 
 
3. SECRETARIAAT - Kerkfabriek OLV ten Hemel Opgenomen  - Jaarrekening 2023 - 

kennisgenomen 
 
4. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Catharina - Jaarrekening 2023 en eindrekening - 

kennisgenomen 
 
5. Veiligheid - Noodplanning - verlenging samenwerkingsovereenkomst intergemeentelijke 

noodplancoördinator - goedgekeurd 
 
6. Openbare werken - Aanleg dubbelrichtingsfietspad Victor Frislei - Ontwerp - 

goedgekeurd 
 
Bespreking 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of het ontwerp voldoet aan de wettelijke voorwaarden en 
voorziet in een fietspad dat breed genoeg is voor bakfietsen. Ze verwijst naar het nieuw aangelegde 
fietspad van de Sint Jobsteenweg dat te smal is. 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) antwoordt dat het om een dubbelrichtingsfietspad gaat dat drie meter 
breed zal zijn. Het fietspad voldoet hiermee aan de wettelijke voorschriften. Een vergelijking met het 
fietspad van de Sint Jobsteenweg gaat niet op omdat het daar om een herstel van een bestaand 
fietspad ging naar de oorspronkelijke toestand. Het herstel was belangrijker dan de lange wachttijd 
op subsidies en de noodzakelijke onteigeningen. Dhr. P. Mendonck (N-VA) verwijst naar de Gillès 
de Pélichylei waar het twintig jaar geduurd heeft alvorens er tot realisaties kon worden overgegaan. 
De berichten die hem bereiken, is dat de gebruikers tevreden zijn over het fietspad van de Sint 
Jobsteenweg. In de Victor Frislei is er meer ruimte en kan er op één berm een volledig conform 
fietspad gerealiseerd worden. 
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Dhr. O. Verhulst (Lokaal-Liberaal) vult aan dat het ontwerp de basis vormt voor het bestek en de 
bouwaanvraag. Hij verwijst naar de twee geplande participatiemomenten voor de inwoners over het 
fietspad van de Victor Frislei. 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) kan zich niet voorstellen dat veel mensen zich gaan verzetten. 
Zeker omwille van de aanwezigheid van een school en de gevaarlijke situaties die nu soms 
ontstaan. Er zijn plaatsen waar het interessant zou zijn om 30 km/u in te voeren, ruimer dan de 
omgeving van de school. 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal-Liberaal) denkt dat er een breed draagvlak is voor het fietspad. Bovendien 
is er een samenwerking met de gemeente Schoten. Schoten takt aan en doet mee. Er is een heel 
circulatieplan om de scholen te bereiken. Dat zit heel goed in elkaar. Begin 2025 kan met de aanleg 
van het fietspad van de Victor Frislei gestart worden. 
 
7. Openbare werken - Weg- en rioleringswerken Kampdreef  Catharinadreef - 

Samenwerkingsakkoord met Pidpa - goedgekeurd 
 
8. Patrimonium - Aankoop - Loze Visser ZN - 2023_12 - goedgekeurd 
 
9. Ruimte - Omgeving - Hoeklaan 21 - het afbreken van een bestaande chalet met een 

vervallen garage en het bouwen van een nieuwe vrijstaande ééngezinswoning - zaak van 
de wegen - OMG 2024/186 - goedgekeurd 

 
10. Ruimte - RUP Turnhoutsebaan Oost - arrest Raad van State - kennisgenomen 
 
11. Wonen - Aanleg bufferbekken Liersebaan - naamgeving - goedgekeurd 
 
12. BURGERZAKEN - Sterrenregister communicatie (Marleen Struyf - CD&V) 
 
Vraag 
In de gemeenteraadzitting van 19 februari 2024 werd door de burgemeester toegelicht dat net zoals 
in vele andere gemeenten van ons land, ook Schilde een sterrenregister geopend heeft. Ik stel 
helaas vast dat de informatie hierover op de website van de gemeente onbestaande is. Graag 
ontvang ik asap meer informatie over de concrete werking van het sterrenregister in Schilde alsook 
over de wijze waarop de gemeente de communicatie naar de inwoners zal doen. 
 
Bespreking 
Mevr. M. Struyf (CD&V) vraagt waarom dit punt, dat verstuurd werd naar de gemeentelijke diensten, 
geagendeerd werd voor de gemeenteraad. 
Mevr. T. Vervisch (algemeen directeur) antwoordt dat het om een schriftelijke vraag ging waarvoor 
een procedure voorzien is in het huishoudelijk reglement. Omdat de administratie niet tijdig klaar 
was om te antwoorden, is voorzien dat deze vraag geagendeerd wordt voor de gemeenteraad. 
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat het voor haar niet nodig was dat dit punt op de gemeenteraad 
kwam. Ze licht haar vraag toe. 
Dhr. L. Van Ginneken (Lokaal-Liberaal) verwijst naar de vraag die hij stelde over het sterrenregister 
in februari 2024. De burgemeester antwoordde toen dat het ging ingevoerd worden. Dhr. L. Van 
Ginneken (Lokaal-Liberaal) stelt dat de inwoners onvoldoende op de hoogte zijn van het bestaan 
van het register en suggereert om informatie op de website en in 2970 Info op te nemen. Hij vraagt 
om hier zo snel mogelijk werk van te maken. 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) antwoordt dat er effectief werk van is gemaakt. Er wordt een certificaat 
uitgereikt naar voorbeeld van Zoersel en een register opgemaakt. Tot hiertoe zijn er nog geen 
aanvragen binnengekomen. Maar het was inderdaad nog niet gepubliceerd op de gemeentelijke 
website. Dat is goed opgemerkt. Ondertussen is dat wel in orde. Daarnaast wordt het bestaande 
register, wat eigenlijk een Excel is, vervangen door een registerboek. Naast het certificaat zullen de 
inwoners ook een attentie ontvangen. Er wordt gedacht aan een zaadpakket. In 2970 Info van 
november/december zal een artikel opgenomen zijn over het sterrenregister. 
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Mevr. M. Struyf (CD&V) wil de pluimen op de hoed van dhr. L. Van Ginneken (Lokaal-Liberaal) 
zetten. De invoering van het sterrenregister was goedgekeurd. Het verwonderde haar alleen dat er 
niet onmiddellijk communicatie naar de bevolking toe was. Bij deze is dat dus opgelost. 
Dhr. L. Van Ginneken (Lokaal-Liberaal) stelt dat op de website alleen een verwijzing is naar de 
sterrenweide. Op de pagina’s over aangifte van een overlijden is niets opgenomen over het 
sterrenregister. Hij suggereert om deze pagina’s aan te vullen zodat burgers die hiermee 
geconfronteerd worden snel informatie kunnen terugvinden. 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) antwoordt dat het zal nagekeken worden. 
 
13. GRONDGEBIEDSZAKEN - Inname van bermen door privaat personen (Marleen Struyf - 

CD&V) 
 
Vraag 
Het valt op dat privaat personen steeds vaker de bermen voor hun woning afbakenen met paaltjes, 
linten, kasseien,… , vermoedelijk om te vermijden dat daar geparkeerd wordt. Afgezien van het feit 
dat (ik vermoed dat) de bermen openbaar domein zijn en deze afbakeningen dus niet legaal zijn, 
leidt het tot gevaarlijke situaties voor voetgangers en fietsers. Zij zijn genoodzaakt om op de 
openbare weg uit te wijken. Voorbeelden: Kasteeldreef, Bellevuedreef, Schaliënhoefdreef, ….) 
 
Aansluitend wens ik ook het probleem te bespreken dat de leden van de werkgroep Erfgoed recent 
gemeld hebben over de inname van het historische Fondatiestraatje (openbaar domein) door een 
privaat persoon. 
 
Mijn vragen: 
- Zijn de bermen inderdaad openbaar domein?  
- Zoja: wat is de regelgeving inzake het inrichten en innemen van de bermen (en buurtwegen) door 
privaat personen? Welke stappen zal het bestuur op korte termijn nemen om deze illegale situaties 
recht te zetten? 
 
Bespreking 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat de bermen tot het openbaar domein behoren. De gemeente heeft 
een procedure voor innames van openbaar domein. In eerste instantie gaat de dienst der werken ter 
plaatse kijken en informeert intern over de situatie. Dan wordt een brief geschreven aan de inwoners 
met het verzoek om de obstakels weg te nemen. Gebeurt dat niet, dan gaat de dienst der werken 
nog eens ter plaatse. Dit allemaal binnen een kort tijdsbestek van maximaal een maand. Daarna 
wordt een tweede schrijven gericht. Werkt dat nog niet, wanneer men niet vrijwillig en hardleers is, 
dan wordt de politie langs gestuurd. Wordt er dan nog geen opvolging gegeven, dan verwijdert de 
dienst der werken zelf de obstakels. Deze procedure is omslachtig en bestaat al meer dan een 
decennium. Het principe is dat het om openbaar domein gaat. Als men daar iets plaatst, dan zou de 
gemeente uiteraard onmiddellijk moeten kunnen ingrijpen en dat verwijden. Zo eenvoudig is dat. 
Maar de praktijk is niet altijd even zwart-wit, dus dat leidt dan tot discussies. Vandaar dat die 
procedure is uitgewerkt zodat inwoners zelf de kans krijgen om de obstakels te verwijderen. Het 
openbaar domein en de bermen dus, moeten kunnen gebruikt worden als auto’s elkaar kruisen. Het 
houdt dus veiligheidsrisico’s in. Het bestuur probeert vanuit een consensusmodel te werken om de 
inwoners te bewegen zelf de obstakels te verwijderen. Wat die tweede vraag betreft over het 
Fondatiestraatje heeft dhr. P. Mendonck (N-VA) navraag gedaan. De betrokken inwoners hebben 
hem gecontacteerd naar aanleiding van een recent incident. De buurtweg loopt door een private 
eigendom en is vertuind. Het gaat effectief over een openbare weg en dat moet gerespecteerd 
worden. Belangrijk is ook dat de veiligheid van het gezin dat daar woont, gegarandeerd wordt. De 
diensten onderzoeken of het mogelijk is om de buurtweg 5 meter te verplaatsen. Dit zou een 
oplossing kunnen zijn. 
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat de innamens van de bermen steeds erger worden en leeft bij de 
inwoners. Ze suggereert om een artikel hierover op te nemen in 2970 Info. Wachten op de 
minnelijke regeling duurt te lang. 
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Dhr. P. Mendonck (N-VA) is het eens. Het is een moeilijke evenwichtsoefening. De mensen willen 
dat de bermen er netjes uitzien. Als er voertuigen kruisen bij slecht weer, dan wordt het een 
slijkboel. Het gras is kapot en moet eigenlijk terug ingezaaid worden door de gemeente. Dit is een 
lopende kost voor de gemeente. En anderzijds moet de mogelijkheid er zijn om te kunnen kruisen. 
Uit veiligheidsoverwegingen moeten de bermen dus gebruikt worden. Deze evenwichtsoefening is 
misschien iets voor het volgend bestuur. Er moet een fatsoenlijk bermbeheer en- beleid komen. 
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat het ook een probleem van handhaving is. Er moet een signaal 
komen naar de mensen. 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) antwoordt dat een artikel in 2970 Info in de editie van november/december 
zou kunnen. De voorstellen voor die editie zijn al ingediend. De inhoud en de ruimte zijn beperkt in 
het infoblad. Dhr. D. Bauwens (N-VA) is van oordeel dat de oorzaak en de reden waarom mensen 
obstakels plaatsen, aangepakt moet worden. De reden is dat de bermen kapotgereden worden. 
Hieraan moet iets gedaan worden en dat vraagt om een ander beleid. 
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat de veiligheid van de voetgangers en de fietsers moet primeren op 
de schoonheid. 
Mevr. R. Tutelaars (Lokaal-Liberaal) verwijst naar haar vraag van een aantal jaren geleden over het 
bestaan van een lijst met straten waar nog betongoten moeten komen. Ze merkt op dat de straten 
waar veel paaltjes staan nog niet over betongoten beschikken. Volgens haar, zou het een goede 
oplossing zijn om meer betongoten te voorzien. Wie een tegenligger wil ontwijken, rijdt dan met 
twee wielen in de betonnen goot en blijft van het gras af. 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) antwoordt dat het beleid daarrond een verderzetting is van het beleid van 
twaalf jaar geleden. Binnen het budget wordt gekeken waar de nood het hoogst is. Er zijn deze 
legislatuur een 6 à 7 nieuwe betongoten gelegd. Omdat er op basis van de noden gewerkt wordt, is 
het moeilijk een lijst te geven. Jaarlijks keurt het college van burgemeester en schepenen een 
bestek betongoten goed. 
 
14. Mobiliteit - mobiliteit, verkeersveiligheid, het fietsrapport (Hans Hansen - CD&V) 
 
Vraag 
In juni kregen we via de lokale pers inzage in het dossier, fietsrapport van onze gemeente. Het 
fietsrapport gaat over 2023. 
Het fietsrapport is het resultaat van een publiek bevraging bij de Vlaamse fietsers over de kwaliteit 
van de fietsinfrastructuur, fietsbeleving en communicatie van onze gemeente. Het fietsrapport is een 
initiatief van de Vlaamse Stichting Verkeerskunde en de Vlaamse overheid.  
Meer informatie: www.fietsgemeente.be 
 
Uit de resultaten blijkt dat het rapport ook in 2023 niet schitterend is voor onze gemeente. Schilde 
scoort slechts 51%. Er is wel een verbetering tegenover 2022, dan was de score 50.4%. 
De zwakste score liet zich noteren over het terecht kunnen met vragen of klachten over veiligheid en 
infrastructuur. De score is 1,6 op 5.  
Hoe dan ook, laat dit een sterk signaal zijn voor de volgende bestuursploeg. We weten dat er reeds 
initiatieven zijn genomen, maar dit proces zal verder moeten worden uitgewerkt. Met deze score 
kunnen zijn wij niet tevreden zijn.  
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal-Liberaal) bevestigt dat de cijfers in het fietsrapport niet goed zijn. 
Daarnaast is er de vaststelling dat er toch heel wat initiatieven zijn genomen. Zo zijn bijvoorbeeld 
deze legislatuur 17 fietsstraten aangelegd en is het fietspad van de Sint Jobsteenweg vernieuwd. 
De aanleg van het fietspad in de Victor Frislei is net goedgekeurd en start in 2025. De beperkte 
stijging van de score verbaast dhr. O. Verhulst (Lokaal-Liberaal) dan ook. Er is gezocht naar 
mogelijke redenen. Het aantal respondenten is maar 77. Dat is natuurlijk niet bijzonder veel en geeft 
mogelijk een vertekend beeld. Er moet blijvend gewerkt worden om de fietsveiligheid in de 
gemeente te vergroten. Dit is gebeurd door maximaal in te zetten op veilige schoolomgevingen en 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flinkprotect.cudasvc.com%2Furl%3Fa%3Dhttps%253a%252f%252fwww.fietsgemeente.be%26c%3DE%2C1%2CvYj_J7Qq8RKU43pxCsBt3BuwuQhnwqj72qUMAB-Cn-tBUUdVhxT6vfkE5ER9xBys5R2085_ebFmRkjNyqdM4Ruzci7zUa6EzIjLxz_G8Gq9q_jr1E9KnAmE%2C%26typo%3D1%26ancr_add%3D1&data=05%7C02%7Csecretariaat%40schilde.be%7C7b4007d211c14b41d62508dcb89af6f6%7C46134012daa44ec7a49d3c61adf820bc%7C0%7C0%7C638588222919168188%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=z7Nu0v6wUIhIJd4v328p7Rhu7LvxzVA%2BzOBdJFvBXFY%3D&reserved=0
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schoolroutes. Er is deze legislatuur gebeurd, wat beloofd werd. Het werk mag niet stoppen. 
Fietsveiligheid is hopelijk volgende legislatuur terug een belangrijk thema. 
Dhr. H. Hansen (CD&V) stelt dat verschillende criteria gebruikt zijn om de score te bepalen. De 
snelheid waarmee gereden wordt, verhoogt het onveiligheidsgevoel van fietsers. Hij verwijst naar 
zijn tussenkomst over WAZE en het sluipverkeer dat hiermee in de hand wordt gewerkt. 
 
15. GRONDGEBIEDSZAKEN - domein van de Paters van Scheut - (Els Heip-Groen) 
 
Vraag 
De paters van Scheut hebben hun gronden en gebouwen verkocht . Het gaat over 4 ha blauwe 
zone  ( =openbare nutsvoorzieningen  gelegen langs de Zwanebeek, de vroegere waterwinning van 
de pidpa) en 13 ha groene zone. 
 
Deze vraag om uitleg is voornamelijk een vraag om deze materie met Argusogen op te volgen, ook 
in de volgende legislatuur. 
Ik stel voor dat de gemeente zich strikt houdt aan de omschrijving van openbare nutsvoorzieningen: 
dit zijn inrichtingen, voorzieningen en activiteiten die gericht zijn op de bevordering van het 
algemeen belang en ten dienste staan van ELKEEN.  
(scholen, klinieken, politie, rijkswacht, gemeentehuizen, gebouwen voor de eredienst, brandweer, 
administratieve gebouwen met beperkte omvang) 
Bovendien moeten zij verenigbaar zijn met de omgeving, 
 
Verder vind ik in het GRS Schilde in verband met: Antwerpse gordel als grootstedelijke 
groenstructuur: 
" de binnenste en buitenste fortengordel, samen met sommige rivieren- en beekvalleien en het anti-
tankkanaal vormen de ruggengraat van het gebied" Om het doen functioneren moeten deze 
BESCHERMD, GEBUFFERD, VERGROOT en met elkaar verbonden worden. 
 
De vallei van de Zwanebeek maakt deel uit van dit geheel. 
Daarenboven is het potentieel overstromingsgebied. 
 
PS. Cfr Rector Colla: "de gemeente moet beslissen en er voor zorgen dat in de blauwe zone de 
juiste dingen gerealiseerd worden. 
 
Ik wil er nog aan toevoegen dat de gronden met de oprit en de gebouwen zich bevinden op percelen 
die beschreven staan als: bos, hooiland, boomgaard. 
 
met brandweer, politie, administratieve gebouwen met beperkte omvang, scholen, klinieken, 
gebouwen voor de eredienst, gemeentehuizen) 
 
Bespreking 
Mevr. M. Van Alphen (Lokaal-Liberaal) dankt Mevr. E. Heip (Groen) voor de uiteenzetting over de 
Zwanebeek. Er is nog geen stedenbouwkundige aanvraag ingediend voor het domein van de Paters 
van Scheut. De aanvraag zal in ieder geval in overeenstemming moeten zijn met de bestemming 
want dat kan zomaar niet veranderd worden. De beoordeling van aanvraag zal vermoedelijk voor de 
nieuwe bestuursploeg zijn. Uiteraard zal er rekening moeten gehouden worden met de wijze waarop 
het gebied ingekleurd is. Op dit ogenblik weet het bestuur zelf niet welke aanvraag de eigenaars 
zullen indienen. 
Mevr. E. Heip (Groen) verwijst naar inwoners van omliggende straten die zich zorgen maken omdat 
ze niet weten wat er gaat gebeuren. Ze suggereert om op een of andere manier te anticiperen op 
een toekomstige aanvraag. 
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal-Liberaal) stelt dat het college van burgemeester en schepenen 
achter het feit staat dat er gewaakt wordt over de site. 
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16. INTERNE ZAKEN - Uitnodiging om stemrecht uit te oefenen bij komende 

gemeenteraadsverkiezingen (Droessaert Kristof - Lokaal-Liberaal) 
 
Vraag 
Vraag: Wordt er door de dienst communicatie een communicatie voorbereid op online en offline 
kanalen, om onze inwoners uit te nodigen hun stemrecht ipv stemplicht uit te oefenen bij de 
komende gemeenteraadsverkiezingen; dit los van de standaard kiesbrief? 
 
Op deze wijze toont de gemeente Schilde als organisatie dat zij belang hecht aan zoveel mogelijk 
inspraak en participatie van haar inwoners bij de verkiezingen van het nieuwe aankomend bestuur. 
 
Mocht dit niet op de planning staan formuleer ik graag volgend voorstel tot besluit: 
De Gemeentelijke dienst communicatie maakt in alle objectiviteit en neutraliteit een communicatie 
op waarbij inwoners worden uitgenodigd om hun stemrecht uit te voeren bij de komende 
gemeenteraadsverkiezingen. De inhoud van de boodschap dient tevens neutraal door de gemeente 
als organisatie gecommuniceerd te worden, los van politieke personen of mandatarissen. Graag 
stemming van dit voorstel tot besluit. 
 
Bespreking 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat er niet gestemd zal moeten worden omdat er in de 2970 Info van 
september een artikel aan gewijd wordt. Het zal gaan om het belang om te gaan stemmen en de 
gewijzigde regelgeving over de aanduiding van de burgemeester en de coalitievorming. 
Dhr. K. Droessaert (Lokaal-Liberaal) vraagt of dit ook wordt doorgetrokken naar een online 
campagne, wat dhr. D. Bauwens (N-VA) bevestigt. 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) deelt de bezorgdheid van dhr. K. Droessaert (Lokaal-Liberaal). Ze 
verwijst naar het feit dat het initiatief voor het afschaffen van de stemplicht werd genomen door zijn 
partij. 
Dhr. K. Droessaert (Lokaal-Liberaal) antwoordt dat dit niet het punt is dat hij wil maken. De vraag is: 
als de gemeentelijke organisatie begaan is met de evaluatie van het bestuur, dan is het niet meer 
dan normaal dat ze via de beschikbare kanalen en middelen worden ingezet. Stel, in de 
worstcasescenario dat er misschien maar 10% van de inwoners komt stemmen en dit leidt tot een 
verschuiving van de politieke verhoudingen, dan gaat er gekeken worden wat er gedaan is om 
inwoners te stimuleren om hun stemrecht op te nemen. 
 
 
17. Milieu - Opruimactie september 2024 (Micheline Duysens - N-VA) 
 
Vraag 
Op zaterdag 21 september 2024 is het weer de jaarlijkse World Clean Up Day. Naar jaarlijkse 
gewoonte organiseren Hans Hanssen en ikzelf weer een opruimactie met als invalsbasis 
heemkundige kring Scilla .  
In navolging hiervan had ik graag eens geweten hoever het staat met de bermmeesters. 
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal-Liberaal) dankt mevr. M. Duysens (N-VA) en dhr. H. Hansen (CD&V) voor 
dit waardevolle initiatief. De aanpak met de bermmeesters is lopend. Er zijn 36 vrijwilligers actief. 
Potentiële vrijwilligers mogen altijd doorverwezen worden naar de gemeentelijke website. Wat het 
sluikstortbeleidsplan betreft, is er een quickscan uitgevoerd over de AS IS-situatie. Daaruit blijkt dat 
het bestuur al veel doet op verschillende beleidsdomeinen. Daarnaast was het ook een eyeopener 
omdat zwerfvuilbeleid organisatiebreed moet geïntegreerd worden. Het is aan de volgende 
legislatuur om hier al dan niet verder mee aan de slag te gaan, bijvoorbeeld via een coachingtraject 
met Mooimakers. Dit is een intensief traject van drie jaar waarvoor financiële middelen moeten 
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voorzien worden. Naburige gemeenten die dit al gedaan hebben zullen bevraagd worden over hun 
ervaringen met dit traject. 
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal-Liberaal) verwijst naar de opruimactie in Picardiëbos op 31 
augustus 2024 om 14u. Iedereen is welkom om te komen helpen. 
 
 
 
Voor eensluidend afschrift 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tine Vervisch Valérie Van Genechten 

algemeen directeur wnd voorzitter 
 


